
Motioner från Årsmötet 2017. 

Motion nr 1, Styrelsen skall verka för att Avance läggs ner. 

Ett arbete är påbörjat i FA-VU. 

Motion nr 2, Ny arbetsordning FA-PUR 

Arbete pågår. 

Motion nr 3, anpassning av FA-arbetsordning till att ta bort krav på varje klubb skall ha en rep i 

kommiter. 

Första kom. Som blir föremål för detta, är redaktionskom, ang. nedläggnong av Avance och skapande 

av nytt informations material. 

Motion nr 4, Avslagen. 

Motion nr 5, Lista på hemsida för hundar med 1 ökl. 

Lista påbörjad finns under insänt., inväntar info från hundägare 
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